
Fredag  - Jag körde till Linköping i går efter en ganska stressig torsdag. Vi och jag har mycket nytt på 

G på jobbet. Återkommer när vi är ännu mer på banan. Turen från Skåne började med 13 plus grader 

och i Linköping var det 2 plus när jag kom fram. Snöhögarna hade minskat men en hel del finns kvar. 

Sya har fortfarande skidspår……… Men nej tack! Jag är färdig med skidåkningen för den här säsongen. 

Nästa gång det ska fram skidor blir till Midsommar och Sya`s Midsommar sprint!  

Utsikt från sovrummet i Linköping på morgonen. 

Det har varit en ganska vanlig fredag i Linköping. Jag drog igång tvättmaskinerna klockan 7, vi åt 

frukost, Ernst körde till jobbet och jag tog på löparskorna för en tur i Rydskogen. Det fanns 

fortfarande för mycket snö i spåret för 

att kunna ta ut löpsteget. Det blev en 

joggrunda. Helt ok! 

Lunch med Ernst på Cloettacenter. 

Linköping klarade att hänga kvar 

åtminstone en match till i kväll…. 

I kväll har vi tittat på inspelningen från 

Vasaloppet. Jättekul! Det är kul att höra 

kommentarerna när man själv har varit 

med och har upplevelser att tänka 

tillbaka på.   Nu är det Goo Natt! 


